
                                                                       GENERALFORSAMLING                                                                

                                                                       14.03.2023 i Toftlund Hallen 

        Fremmødte: 13 

1. Valg af dirigent: Mogens Henriksen foreslået og valgt enstemmigt. Herefter kunne han konstatere, 

at generalforsamlingen var lovligt indvarslet, og dagsordenen blev også godkendt.                                                      

2. Beretning: Formand Bill Hussmann fremviste med Power Point, og fortalte bla. om foreningens 

aktiviteter det sidste år. TV og IT udvikling i 2022. Fra alle TV pakker til samlet, har der været et 

medlems frafald fra 916 til 870, eller 4,9 % i alt. På IT siden er medlemstallet næsten uændret, og 

alle hastigheder blev forhøjet. Fremtidige udfordringer betyder at vi må forvente prisstigninger på 

TV pakker på 25 til 40 %, og vi forventer også en stigning i streaming TV. Da hastigheden 30/5 Mb 

ikke er tidssvarende længere, skal den skiftes til 200/50 Mb.                                                                                                

Det er mening at vi fremover kun skal have 3 hastigheder, nemlig 200/50 Mb til 199 kr./md., 500/50 

Mb til 349 kr./md., og 1000/50 Mb til 379 kr./md. I vores netværk er 3 områder nu klar til de høje 

hastigheder. De resterende områder vil løbende blive renoveret i løbet af de kommende år. De 

sidste 153 gamle modems fra 2011 vil blive skiftet ud inden årets udgang. Playmaker er blevet 

opgraderet og kører meget bedre nu, og sammen med VIAPLAY er de med i alle TV pakker. TV2 Play 

kan købes for 69 kr./md. forudsat man har mellem- eller fuld TV- pakke. Beretningen blev 

enstemmigt vedtaget af forsamlingen. Hele beretningen ligger på Bynets hjemmeside. 

3. Regnskab: Kirsten Johansen fremlagde regnskabet, som viste et driftsoverskud på 85.502 kr., 

1.432.040 kr. indestående på banker, og en egenkapital på 5.196.529 kr. Regnskabet blev 

enstemmigt godkendt af forsamlingen. 

4. Indkomne forslag: Fra bestyrelsen er der et forslag om, at den mindste bredbåndshastighed er på 

200/50 Mb pr. 1/6 2023. Forslaget blev godkendt af de tilstedeværende. Info herom bliver sendt ud 

til de berørte abonnenter senest den 01. april.   

5. Fastsættelse af Budget og kontingent: På grund af stigende omkostninger anbefaler bestyrelsen, at 

kontingentet stiger fra 50 kr./md. til 65 kr/md.kr. eller fra 600 kr. til 780 kr. årligt. Enstemmigt 

vedtaget af forsamlingen. 

6. Valg af bestyrelse: På valg er: Michael O’Halloran, Jørgen Tandrup og Bjørn Nielsen. Alle tre blev 

genvalgt. Suppleanten Jens Kristensen blev også genvalgt.  

7. Valg af revisor: Mogens Henriksen blev genvalgt.  

8. Eventuelt: Derefter takkede formanden for god ro og orden, der var en tak til bestyrelsen og også 

tak til Mogens Henriksen for at styre generalforsamlingen så fint. Derefter var der kaffe og kage. 


